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Side 2

Spørgsmål: 

Hvilke oplysninger skal der til for, at skatteministeren og partierne bag finansloven vil re-
vurdere grænsehandelseffekterne af deres stigende afgifter? Hvor meget skal bryggeriernes 
omsætning i Danmark falde, hvor meget skal grænsehandlen stige?

Svar: 

Regeringens afgiftspolitik baserer sig for så vidt angår grænsehandel på de grænsehandels-
analyser, som blev udarbejdet og offentliggjort af den tidligere regering, og som vil blive 
videreført af den nuværende.


